
 

 
Dagsorden - Bestyrelsesmøde  

Digterparkens Børnehus  
 

Onsdag den 13. marts 2024 kl. 17.00-19.00 

 
 

Deltagende:  

Christina, Margrethe, maria, Mie & Mai 

 

Afbud fra:  

Marie Louise, Nanna, Lasse og Camilla 

Punkter:  Ansvarlig for 

punkt: 

Til referat:  

 

Siden sidst…  

 

- Forældrekaffe og 

fastelavn 

 

 

Mie  

Gik godt. God feedback fra forældre. Der var 

mange som deltog i det.  

 

Orientering om 

kvalitetssamtale d. 

06.03.24 med Viborg 

Kommune  

 

 

Margrethe/Mie  

Fokuspunkterne var de samme som til sidste 

kvalitetssamtale. Især børns fravær og sprog. 

Vi har det sidste år fået en del tosprogede, det 

var et fokuspunkt, i samtalen. 

”Vi Lærer sammen” har fokus på sprog. Vi tror 

det er et godt redskab til at sikre en fortsat god 

sproglige udvikling hos børnene i institutionen. Vi 

er faldet lidt i procent, i forhold til børnenes 

generelle sprogudvikling, men vi klarer os flot 

overordnet. 

 

Nyt fra 

medarbejderne og 

fra dagligdagen i 

børnehuset 

 

Mai/Margrethe  

Nymånerne: modtager nye børn – 5-6 børn 

inden sommerferien. Deler dem op i årgange og 

laver aldersvarende aktiviteter. 

Himmel: flere kvadratmeter og Vi lærer os 

sammen. Går fint. 

Sol: Vi lærer sammen, haft en rolig marts 

måned. Har fået nyt barn. 

Vuggestuen: opdragelse og guidning, at sige 

tak/må jeg låne. Synlig struktur på hverdagen: 

børnene ved hvad de skal. 

Pt. 3 sager ved PPL vedr. Råd og vejledning. Vi 

lærer sammen, bål/ude dage. 

Har fået nyt barn i vuggestuen. 

Huset 

Et personale er sygemeldt i ca. 4 uger, så der er 

lidt omrokering fra vuggestuen til nymånerne. En 

kendt og fast vikar rykker i vuggestuen i stedet. 

Der er proces i gang i forhold til 2 eventuelle 

skoleudsættelser. 

 

 

Drøftelse om stiftelse 

af “Digterparkens 

Venner” – Hvad siger 

personalet?  

 

Mie  

Personalet var lidt skeptiske. Nogle formelle 

retningslinjer og hvordan undgår vi at vores 

pædagogiske faglighed kommer i fare. Skal vi 

være ildslukkere for det de frivillige sætter i 

gang? 

 

Bestyrelsen går ikke videre med dette på 

nuværende tidspunkt. 

   



 

 

 

(Punkt udskudt fra 

sidste møde) 

 

Bestyrelsens arbejde  

 

Arbejdsgrupper med 

fokus på emner 

 

Hvordan kommer 

bestyrelsen i gang 

med arbejdet - og 

hvilket fokus? 

 

 

Mie  

Udskydes til næste møde. 

 

Ønske om ansøgning 

af fonde  

 

Margrethe  

Vi vil forsøge at søge fonde til følgende: 

En fodboldbane i skoven.  

 

Et skur i forlængelse af vores cykelskur.  

 

Bakken skal laves ordentlig, da den er gået 

meget i stykker. Evt. en rutsjebane ned af 

bakken. 

 

Legepladsdag  

- Planlægning af 

denne 

 

 

Mie  

Legepladsudvalget laver invitation og beskrivelse 

af hvad der skal laves og hvor.  

 

To fra bestyrelsen skal komme og få en rundtur 

for at se, hvad der skal laves. 

 

Bakken laves på den dårlige side. 

 

Hegnet skal laves, måske kan vi gå sammen 

med Tommeliden om at få et samlet tilbud. 

 

20. april legepladsdag. 

 

 

Eventuelt 

 

 

 

Alle  

 

 

Dato for næste møde 

 

 

Alle  

28. maj Bestyrelsesmøde 

10. april Bestyrelseskursus (for de 

bestyrelsesmedlemmer, som har meldt sig til) 


